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[ BESTYRERS HJØRNE ]

Det går mot vår her nord. 
Dagene blir lengre, og sola 
begynner å varme. Soldatene 
gjennomførte sin siste 
vinterøvelse i midten av mars, 
og snart står påsken for tur. 
På Soltun har høsten og 
vinteren vært innholdsrik med 
bibelgrupper på tirsdagskveldene, 
møter på lørdagskveldene, 
møtehelg, utreisehelg med 
besøk fra Fjellheim bibelskole, 
julebord, besøk fra Helgeland 
folkehøyskole, HimalPartner 
og Laget. Vi har også vært med 
å støtte opp om møtehelg på 
Nordborg og konfirmantfestival 
på Setermoen. 

Ellers er det mye nytt å sette seg 
inn i som daglig leder, men med 
god hjelp fra tidligere ansatte og 
regionskontoret har det gått bra 
så langt. Jeg tror at Soltun er et 
viktig tilbud og vil jobbe for at 
Soltun fortsatt kan vær et hjem 
hjemmefra. 

Bygningsmassen på Soltun er 
vel 50 år, og selv om det er gjort 
mye arbeid på bygget de siste 
årene, ser vi ser stadig behov for 
oppussing og modernisering. 

Derfor vil vi i løpet av våren 
starte en innsamlingsaksjon for å 
samle inn penger til nye vinduer i 
underetasjen. 

Jeg vil nytte muligheten til å 
takke alle dere som på ulikt vis 
støtter Soltun. Takk for at du er 
med på arbeidet! Er det slik at 
du ønsker å bidra inn i arbeidet, 
men er usikker på hvordan, så 
ta gjerne kontakt. Vi trenger 
støttespillere som er med å be, 
forteller ungdom som skal inn i 
Forsvaret om Soltun, arrangerer 
Soltun- møter, støtter økonomisk 
og annet. 

Torbjørn Harbo

Det går mot vår

Bestyrer på Soltun
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Gi Akt!
 
Soltunstyret har de siste 
styremøtene snakket om Gi Akt! og 
dets fremtid. Slik ordningen er nå 
blir det gitt ut to nummer av bladet 
i året, uten at det koster deg som 
abonnement noe. Styret ser nytten 
av bladet, og ønsker at du som 
fortsatt vil motta bladet, skal få det. 
Utgivelsen av Gi Akt! er imidlertid 
en utgift for Soltun, og for Soltun 
er det enklere og billigere å bruke 
digitale plattformer for å sende ut 
informasjon. 

Styret trenger derfor din 
tilbakemelding på hvordan du 
ønsker å motta informasjon fra 
Soltun. 

Ønsker du fremdeles å motta 
Gi Akt!, eller ønsker du å motta 
informasjon fra Soltun via digitale 
plattformer? Er det ønskelig med 
to utgivelser av Gi Akt! i året, slik 
som nå, eller er det bedre å slå de 
to utgivelsene sammen til en? En 
årlig utgivelse vil være større og 
oppsummere året på Soltun. 

Per nå koster det ikke noe å motta 
bladet. Styret har diskutert å 
innføre en kontingent for bladet, 
for å få en forutsigbarhet i driften 
av bladet. Dette ønsker vi også en 
tilbakemelding på. 

 
Ønsker du heller å motta 
informasjon fra Soltun via 
digitale plattformer ønsker vi en 
tilbakemelding om det. Soltun har 
en facebookside, instagramside og 
en nyopprettet facebookgruppe 
som heter «Soltunveteranene». 
I tillegg vurderer vi å sende ut 
informasjonsbrev på epost og 
vi har også en blogg. Hvilken 
plattform ønsker du at vi bruker?  

Vi ønsker en tilbakemelding fra deg 
som leser Gi Akt!. Du kan gi oss en 
tilbakemelding ved å fylle ut dette 
skjemaet på google forms: 

Du kan også kontakte oss 
per telefon, epost eller via vår 
hjemmeside.  

https://soltunsoldatheim.no/gi-akt.
html 

Epost:  soltun@nlm.no

Tlf.: 48997618

 [ FREMTIDEN FOR GI AKT! ]
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 [ ANDAKT ]

Mitt navn er Robin Mork, og 
jeg arbeider som feltprest, eller 
felt-emissær som jeg av og til 
sier. Som feltprest prøver jeg å 
appellere til soldater når jeg har 
andakter. Da har jeg noen ganger 
brukt et vers som sier noe om 
ansvar. Ansvar er nemlig en av 
Forsvarets kjerneverdier. 

«Gjør dere ikke til herrer over 
dem som Gud har gitt dere 
ansvar for, men vær et godt 
forbilde for flokken.» (1. Pet 5:3)

Det kan høres ut som et vers 
myntet på befal og offiserer, i 
alle fall hvis du er i en militær 
kontekst, og Peter nevner 

det spesielt til de eldste i 
menigheten, men jeg tror det har 
noe å si til oss alle. I Forsvaret 
er det som kjent et hierarki hvor 
noen er satt over andre, for å 
lede dem. Det finnes mange 
ledere på ulike nivå. Slik er det 
også sivilt. Ledere og sjefer har et 
overordnet ansvar, men så er det 
slik at vi alle har et ansvar overfor 
hverandre.

Det og ha, og det å ta, ansvar 
overfor hverandre kan se 
forskjellig ut, avhengig av 
situasjonen. Det kan være å 
spørre en annen om hvordan 
det går, hjelpe en annen 
med praktiske ting, behandle 
hverandre med respekt, eller det 
kan dreie seg om vise at du bryr 
deg og har tid til å være der for 
noen som trenger det. Vi kan gi 
hverandre den hjelp og støtte 
vi selv hadde ønsket å bli møtt 
med. Dette tror jeg er noe som 
henger nøye sammen med det å 
være et godt forbilde. Vi skal ikke 
gjøre oss til herrer over andre, 
men vi skal være gode forbilder. 
Bibelen snakker en hel del om 
å ha et tjenende sinn overfor 
hverandre. Til og med herrenes 
herre og kongenes konge var 
ikke opptatt av å la seg tjene, 
men selv å tjene. (Mat 20:28) 
Oppfordringen om å være et 
godt forbilde kan utfordre oss.  

Et godt forbilde
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Vi kan uansett ikke bli så tjenende 
og ansvarsfull at vi kan gjøre oss 
fortjent til Guds nåde. Nåde er 
noe ufortjent, det er en Guds 
gave til hver den som tror og har 
tillit til Jesus og hans frelsesverk. 
(Ef 2:8) Men jeg ønsker likevel 
å reflektere rundt det å være et 
godt forbilde, for jeg tror det kan 
ha noe positivt for seg. 

Kanskje du har et forbilde. Det 
kan være en venn, en du studerer 
med, en kollega, en sjef eller 
en historisk person. Stopper vi 
noen gang opp og betrakter vårt 
forbilde? Hva er det som gjør 
ditt forbilde til et godt forbilde? 
Hvilke kvaliteter er det vi kan 
tilegne oss, slik at vi også kan 
bli gode forbilder for andre 
igjen? «Vær et godt forbilde» 
oppfordrer den vise kong 
Salomo, så det må vel være noe 
vist i det.

Mitt største forbilde er Jesus. 
Han er et godt forbilde for meg 
på grunn av hans tro og tillit til 
Gud, hans måte å møte andre 
mennesker på og hans måte å 
stå opp for det som er rett, selv 

om det førte til motgang. Med 
Jesus som forbilde er det er mye 
å strekke seg etter, og jeg trenger 
Guds nåde og tilgivelse hver dag, 
fordi jeg stadig trår feil. Jeg tror 
ikke jeg kan bli et like bra forbilde 
som Jesus, men like fullt er han 
et godt forbilde jeg ønsker å bli 
mer lik.

Så tror jeg på, og har tillit til, at 
Jesus døde på korset for mine 
synder. Ja, ikke bare mine, men 
hele verdens. Jesus kunne, flere 
ganger, valgt å gå en annen vei, 
enn til Jerusalem for å dø på et 
kors. Jesus og disiplene hans 
visste jo at flere hadde planer om 
å fange Jesus og få drept (Joh 
5:18). Med det, blir Jesus det 
største forbilde når det kommer 
til selvoppofrelse. Og så synes 
jeg det er fint og symbolsk at 
ordet frelse gjemmer seg i Jesu 
selvoppofrelse.

Guds fred!

 [ ANDAKT ]

Robin Mork
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[ LIVET PÅ SOLTUN ]

I høst var ny daglig leder på plass på 
Soltun. Mitt navn er Torbjørn Harbo, 
jeg er 26 år gammel og kommer fra 
Nærbø på Jæren. 

Jeg ble kjent med Soltun fra da jeg 
selv var inne til førstegangstjeneste 
i ingeniørbataljonen på Skjold i 
2015/2016. Skjold ligger en times 
kjøring unna Soltun, og selv om jeg 
ikke var på Soltun hver helg, var det 
alltid godt å komme hit. Helgene jeg 
tilbrakte på Soltun var gode avbrekk i 
den militære hverdagen. 

Etter året på Skjold, var jeg elev 
på Fjellheim bibelskole, så var jeg 
ettåring på Soltun. Etter tre år i Troms 
var det utdanning på Ås 
som sto for tur, før jeg 
fikk jobb i Stavanger.

Når jeg så ble utfordret 
på å søke på stillingen 
som daglig leder i fjor 
vår var det noe jeg ikke 
klarte legge fra meg. Det 
som flere ganger har slått 
meg er hvor viktig Soltun 
har vært for mange. 
Mange har fått et avbrekk 
fra hverdagen, et hjem 
hjemmefra, og et godt 
kristent fellesskap her. 

Nå har jeg vært daglig leder på 
Soltun i et halvt år, og læringskurven 
har vært bratt. Mange av 
arbeidsoppgavene har vært nye, og 
er jeg glad jeg kjenner plassen fra før. 
Ingen arbeidsdag er lik, og vi får brynt 
oss på stadig nye utfordringer. 

Jeg kom til Soltun omtrent samtidig 
som rekruttene fikk muligheten til 
å komme hit, og har fått sett en 
ny kontingent finne veien. Soltun 
blir brukt og det blir satt pris på 
at tilbudet finnes. Det gjør det 
meningsfylt å jobbe her.

Ny daglig leder på Soltun

Torbjørn Harbo
Bestyrer på Soltun

Overlevering
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Jeg heter Johanne-Marie Haanes, er 
20 år og er Oslojente tvers igjennom. 
Jeg er en gladlaks som trives med 
det meste av sosiale aktiviteter, men 
friluftsliv og gode samtaler står seg 
som favorittene. 

Min førstegangstjeneste startet 
en mørk vinterdag i januar 2022 
og tjenestegjorde som Medic i 
sanitetsbataljonen på Setermoen leir. 
Det gikk i casetrening, øvelse, løpe 
rundt i skogen og vedlikehold, har 
mange gode minner, og anbefaler alle 
det samme, men et år var nok.  

Er det en ting som er sikkert er det 
at livet i nord ville aldri vært dette 
samme uten Soltun. Etter litt nøling 
tok jeg omsider turen til en søndag i 
mars, dette skulle bli et vendepunkt. 
Troslivet mitt hadde vært gjennom 
en tørkeperiode, og fredagskos, 
lørdagsmøter og fantastiske 
bibelgrupper viste seg å være akkurat 
det jeg trengte.  Det ble ikke bare 
viktig for troen min, men jeg fikk også 
mange gode venner. Sammen dro vi 
bl.a. til Blåisvatnet, Finnsnes og Road 
Trip til Lofoten, dette er noen av de 
beste minnene jeg har fra fjoråret. 

Førstegangstjenesten er en litt rar 
tilværelse selv om du bor på kasernen, 
føles det aldri som et hjem, det 
er regler for smått og stort, befal 
du må forholde deg til, 5 andre 

romkamerater og man slappe aldri 
helt av.  Men når man kom inn døra 
på Soltun hadde distensjonen ingen 
ting å si, det var som et vanlig hjem og 
her fant jeg mitt hvile sted! Her glemte 
man bort tid og sted og alt bare falt 
på plass, jeg er for evig takknemlig for 
dette stedet og savner alle de gode 
stundene. 

Det er litt cliché, men jeg vil avlutte 
med det samme bibelverset som står 
skrevet i gangen på Soltun

 «Kom til meg, alle dere som strever  
og bærer tunge byrder, og jeg vil gi 
dere hvile. Ta mitt åk på dere og lær 
av meg, for jeg er mild og ydmyk av 
hjertet, så skal dere finne hvile for 
deres sjel. For mitt åk er godt og min 
byrde lett.»    Mat 11:28-30 

Soltunprofilen

Johanne-Marie Haanes
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Utreisehelg fra Fjellheim 
4.-6. november hadde Fjellheim utreisehelg til Soltun. Hele tre 
utreisegrupper fra Fjellheim hadde «base» på Soltun denne helgen. 
En gruppe var på Soltun hele helgen mens de to andre gruppene 
overnattet på Soltun og hadde møter andre steder, blant annet i 
Lavangen og Salangen. 

På Soltun var det Fjellheimelever som hadde åpning, ledelse og sang 
og musikk på møtene. Fredag kveld var det tale av Vegard Svensen, 
lørdag kveld var det sang- og vitnemøte og på søndag var det møte 
med tale av Vegard Svensen. 

SØNDAGSMØTE MED TALE AV VEGARD SVENSEN

FJELLHEIMELEVER LAGER SØNDAGSMIDDAG
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 [ BILDEGLIMT FRA SOLTUN ]

BAKING AV BOLLER TIL LØRDAGSMØTET

FORNØYD VINNER AV 
BORDTENNISTURNERING

TIL SANG- OG VITNEMØTE VAR VI 30 STK. SAMLET I STUEN
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Julebord på Soltun
Fredag 2.desmeber ble det arrangert julebord på Soltun. 30 
gjester i finstasen og soldater i deres fineste uniform deltok 
denne kvelden. 

Gjestene fikk ribbe og pinnekjøtt med tilbehør, hjemmelaget 
dessert og et flott kakebord. Håvard Kvam, soldat i 
Artilleribataljonen, holdt andakt og praksiselever fra Fjellheim 
bidro med underholdning i form av konkurranser.   

FJELLHEIMELEVER BIDRO MED  
KONKURRANSER PÅ JULEBORDET
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 [ BILDEGLIMT FRA SOLTUN ]

PINNEKJØTT OG RIBBE STO PÅ MENYEN PÅ JULEBORDET

FLOTT KAKEBORD!
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[ BILDEGLIMT FRA SOLTUN ]

GOLFTURNERING PÅ TVEN

BÅLTUR EN SØNDAG I HØST

BORDTENNIS- DET STÅR IKKE PÅ INNSATSEN!

NOEN SOLDATER HAR LAGET TIL EN LITEN 
BÅLPLASS PÅ BAKSIDEN AV SOLTUN

DET SPILLES ALIAS EN LØRDAGSKVELD

MILKSHAKE ETTER MØTE  
I FINNSNES MISJONSFORSAMLING



13

I januar åpnet facebookgruppa 
«Soltunveteranene». I denne 
gruppa ønsker vi å samle 
nåværende og tidligere soldater, 
givere, forbedere, støttespillere, 
ansatte, styremedlemmer, og 
andre som er glade i Soltun.

Ønsket er at det skal være en 
gruppe der en kan mimre fra tida 
på Soltun, dele Soltun- saker, 
spørsmål, engasjement og der 

også Soltun kan nå ut til alle som 
er glade i stedet. Bli gjerne med i 
gruppen, og inviter med deg de 
du kjenner fra din tid på Soltun. 

Under er det to bilder av 
bolleutdeling på øvelse som 
Linda Odland- Olsen (husmor 
1999-2002) har delt i gruppen. 

Soltunveteranene
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[ LIVET PÅ SOLTUN ]

Ettåring
Hei, mitt navn er Karoline Nord-
Varhaug og jeg er 21 år og er fra 
Tonstad. I år er jeg ettåring her 
på soltun. Tidligere har jeg gått 
tre år på kvitsund gymnas og 
gikk på Alta folkehøyskole i fjor. 

Gjennom året på folkehøyskole 
ble jeg glad i Nord-Norge og 
kunne tenke meg å være her 
et år til. Når jeg da så at det var 
ledig stilling som ettåring på 
soltun kunne jeg ikke la vær å 
søke. Når har jeg vært på soltun 
i godt og vel seks måneder og 
trives. Både med soldatene og 
med naturomgivelsene rundt. 

Karoline Nord-Varhaug  

Vi støtter Soltun!

www.advkontor.no



Lørdagsmøter  20:00 
Det er møte på Soltun hver lørdag 
kl. 20:00. Vi spiser middag kl. 19.00. 
Stikk innom, eller husk på oss i 
bønn. Velkommen! 

Bibelgrupper  
Hver tirsdag kl. 19:00 samles vi til 
bibelgruppe på Soltun. Kontakt oss 
på 489 97 618 om du trenger skyss.

Gi Akt! 
Gi Akt! har 2 nummer per år, ca. 1100 
eksemplarer pr. opplag.

Årgang: 55

Redaktør: Torbjørn Harbo 
Design: Esther-Emilie Nese 
Trykk: Våge Multimedia AS

Org.nr: 930 139 394MVA 
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Eier: Norsk Luthersk Misjonssamband (NLM) 
Styreleder: Rolf Ådne Sele 
Bestyrer: Torbjørn Harbo 
Ettåring: Karoline Nord-Varhaug

Adresse: Soltun Soldatheim og  
 Ungdomssenter 
 Bjørkveien 23, 9360 Bardu

Andre aktiviteter 

22.april.  
Basar.  
Se facebook for mer info,  
eller send oss en melding.

16.-18.juni.  
Møtehelg med Steinar Malmin.

Hva skjer på Soltun?

Skattefradrag for gaver til Soltun. 
Det er nå mulighet for å få skattefradrag for fast givertjeneste og 
gaver til Soltun soldatheim via Misjonssambandets giversider: 
https://gi.nlm.no/leirsted/leirsted/fundraising_sponsored/116593. 
Her kan du også administrere givertjenesten din. Gamle giveravtaler 
uten skattefradrag kan avsluttes via Soltun sin hjemmeside. 
Ta kontakt dersom du har spørsmål. Takk for at du støtter Soltun!
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[ OPPSLAGSTAVLA ]



Avsender: Soltun Soldatheim, Bjørkvn. 23, 9360 Bardu

Takk for soldatene som kommer 
til Soltun, og er med på å skape et 
godt fellesskap.

Takk for gode møter og  
bibelgrupper.

Takk for alle støttespillere, givere, 
forbedere og medhjelpere .

Takk for landet vårt, freden og 
friheten. 

Takk for soldatene som er med på 
bevare friheten.

Takk for at vi kan drive soldatheim 
der vi kan samles over en åpen 
Bibel.

Be om at flere soldater må finne 
veien til Soltun.

Be om visdom og rettledelse 
i beslutningene som tas på 
Soltun.

Be om at de kristne soldatene 
rundt omkring i leirene må bli 
bevart i troen på Jesus.

Be om frelse for de soldatene 
som ikke har tatt imot Jesus.

Be om at Guds navn må bli 
æret gjennom arbeidet blant 
soldatene.

Be for samlingene på Soltun 
fremover.

[ BØNNEEMNER ]

Med takk og bønn


